



Australian Vanadium

Australian Vanadium 采取措施推进了 Coates 钒项目

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已与一家私营公司签署合资协议，以推进位于西澳大利亚珀斯附近的 Coates 钒项目。

该协议与 Ultra Power Systems Limited (UPS) 签订，后者是一家垂直整合的电化学处理和储能公司。

UPS 旨在生产钒电解质，并将测试使用来自 Coates 的材料作为原料。

UPS 拥有非常宝贵的生产许可证

UPS 已获得太平洋西北国家实验室 (PNNL) 第 3 代钒电解液生产许可证。

全球仅三个这种许可证，UPS 的是其中之一。

UPS 还拥有澳大利亚独有的选择权，可以获得加工技术 VEPT 的许可，该技术可以在钒加工路线中回收有价值的副产品，同时最大限度地减少碳排放并减少浪费。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium does deal to advance Coates Vanadium Project

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has signed a joint venture agreement with a private company to advance the Coates Vanadium Project near Perth in Western Australia.

The agreement is with Ultra Power Systems Limited (UPS), a vertically integrated electrochemical processing and energy storage company.

UPS aims to produce vanadium electrolyte and will test material from the Coates as feed material.

UPS holds very rare production licence

UPS has secured a licence to Pacific Northwest National Laboratory's (PNNL) generation 3 vanadium electrolyte production.

The licence is one of three globally.

UPS also holds the exclusive Australian option to license a processing technology VEPT, which enables the recovery of valuable by-products during the vanadium processing route with minimal carbon production and minimal waste.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China